

职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: ISC-O-2021-0897 兹证明

江西升伟家具实业有限公司

统一社会信用代码: 91360782558455653P

注册地址:江西省赣州市南康区经济开发区唐江家具产业园605亩家具集聚区1号厂房66单元 邮编: 331411 审核地址:江西省赣州市南康区经济开发区唐江家具产业园605亩家具集聚区1号厂房66单元 邮编: 331411

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001: 2018 标准要求 认证范围:

办公家具、校用家具(含公寓床、课桌椅、储物柜、组合桌柜)的生 产、销售所涉及场所的相关职业健康安全管理活动

发证日期: 2021年04月26日 换发日期: 2023年06月02日 有效期至: 2024年04月25日







CNAS C272-M

认证机构:





此证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.enca.gov.cn)上查询

此证书信息可在本认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

注: 获证组织必须定期接受监督审核,并与监督审核(查)合格通知书一并使用。

地址: 北京市朝阳区北苑路168号1号楼16层1603 电话: (+86 10) 8225 2376 www.china-isc.org.cn



Occupation Health Safety

Management System Certificate

Registration No. ISC-0-2021-0897

This is to certify that

Jiangxi Shengwei Furniture Industry Co., Ltd.

The social credit code: 91360782558455653P

Registered Address: Unit 66, No. 1, Factory Building, 605 Mu Furniture Concentration Area, Tangjiang Furniture Industrial Park, Economic Development Zone, Nankang District, Ganzhou City, Jiangxi Province Audit Address: Unit 66, No. 1, Factory Building, 605 Mu Furniture Concentration Area, Tangjiang Furniture

Industrial Park, Economic Development Zone, Nankang District, Ganzhou City, Jiangxi Province

Which is in conformity with

GB/T45001-2020 / IS045001: 2018

This certificate covers the following scope of

Office furniture, school furniture (including apartment bed, desks and chairs, lockers, a combination desk cabinet) production and sales are related to occupational health and safety management activities involving

Issue Date: 2021-04-26 Change Date: 2023-06-02 Expiration Date: 2024-04-25



Issued by:





中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C272-M





The validity of this certificate is subject to the scanning result of the two-dimensional code of the certificate

This certificate information can be inquired on the official website of the certification authority (www.china-isc. Org. CN)

This certificate information can be inquired on the official website of China Certification and Accreditation Administration (www.cnca. Gov.cn)

Note: the certified organization must accept the supervision and audit regularly and use it together with the supervision and audit (inspection) qualification notice.